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内容概要

　　《津津有味·读经典》符合国家《义务教育英语课程标准》2011年版和国家《普通高中英语课程
标准》（实验）的要求，更是汇集了西方文学经典，符合我国学生语言水平，同时附有表演短剧剧本
、纯正地道MP3和自主评价手册，帮助学生更好地学习英语。
本书是一部十九世纪下半叶轰动欧洲文坛的经典儿童小说。
《黑骏马》在欧美常销不衰，唤醒一代又一代读者去理解所有不会说话的动物。
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作者简介

安娜.塞维尔于1820年出生于诺福克，于1878年去世
。
出于对人类虐待动物的强烈不满，她写下了《黑骏马》，以说服人们对马仁慈一些。
这是她身患重病的时候花了6年的时间写的，也是她写的唯一一本书。
书出版后不久她就去世了。
安娜十四岁时落下了残疾，从此拐杖就成了她行走时离不开的工具，但她仍然坚持自己驾驭由一匹矮
种马拉的马车到处活动。
她创作《黑骏马》的最大愿望就是引发人们的善心、同情心，使他们懂得该怎样对待动物。
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章节摘录

版权页：   插图：      Mr. Gordon and John wanted me to go on to thebridge. I did not move. Then a man ran
up. "Don't go on that bridge!" he shouted. "It is broken!" "You're a good horse, Black Beauty," Mr. Gordonsaid.
"You have saved our lives." Another day, John and I met a boy. He was tryingto make a horse jump over a gate.
The gate was toohigh. The horse could not jump over it. The boy wasangry with the horse, and he hit it. The horse
threw theboy off his back. The boy fell into a bush and began tocry. The horse ran off home. John laughed at the
boy in the bushes. "That will teach you not to hit a horse," he said.We left the boy in the bushes. John told Squire
Gordon about the boy and thehorse. "We know about that boy," the Squire said. "He isa bully at school. No one
likes him." A young boy helped John with the horses. Hisname was James. One morning, he drove Mr. and
Mrs.Gordon into town in the coach. They stayed in a hotel.There was a stable for horses behind the hotel. There
were other horses in the stable. There weremen looking after them.One of the mensmoked a pipe.He put it
downand forgotabout it. During thenight, there wasa fire. Gingerand I could notget out of the stable.
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